
استان فارس 
کازرون

مدیرکل ساخت راه های جنوب کشور در بازدید از تونل محرم:

 پروژه تونل محرم یک طرح ملی بوده 
و هرگز تعطیل نمی شود

 

محمدی مدیرکل ساخت راه های جنوب کشور در بازدید از تونل محرم 
در جمع فعالان اجتماعی گفت: تونل محرم یک طرح ملی بوده و هرگز 

تعطیل نمی شود و اعتبار سال ۹۷ این پروژه دو برابر می گردد.
پروژه  از  حمایت  در  پیاده روی  برگزاری  از  روز   ۱۰ حدود  از  پس 
راهبردی تونل محرم با هماهنگی و تلاش فعالان اجتماعی، شاهد حضور 
محمدی مدیرکل جدید ساخت راه های جنوب کشور بودیم. محمدی و 
هیئت همراه پس از حضور در تونل محرم و مشاهده پیشرفت فیزیکی این 
طرح در جمع فعالین اجتماعی و اعضای شورای اسلامی شهر حضور یافت. 
وی پس از استماع سخنان و گلایه های دوتن از فعالان اجتماعی و سه تن 
از اعضای شورای شهر و فرماندار کازرون در مورد اهمیت و ضرورت 
تکمیل این پروژه ضمن تشکر از حضور مردم اظهار داشت: خوشحالم که 
فرهنگ مردم چنان رشد کرده که به دنبال منافع عمومی می باشند و حضور 

فعالان اجتماعی نشان از شایستگی مردم این شهر است.
تهیه  از  پس  و  دارد  را  خود  کار  و  ساز  ملی،  طرح های  افزود:  محمدی 
طرح های توجیهی در صورتی که یک پروژه در طرح ملی قرار گرفت، 
ردیف به آن اختصاص می یابد و در اولویت طرح های ملی قرار می گیرد، 
لذا از این بابت خیال مردم راحت باشد که این طرح دارای اولویت ملی 

بوده و به هیچ وجه از اولویت خارج نشده و تعطیل نخواهد شد.
وی اظهار داشت: به عنوان کسی که حدود ۱۲ سال در منطقه جنوب کار 
کرده ام تأکید می کنم که منطقه جنوب و استان فارس از مناطق، دارای 
بیشترین پروژه در حوزه راهسازی می باشد و بیشترین دقت انجام شده تا 

قوی ترین مجموعه فنی در خدمت این پروژه و مردم کازرون باشد.
وی ضمن تأکید مجدد بر اولویت دار بودن این پروژه افزود: باید در نظر 
داشته باشیم ما کشوری در حال توسعه هستیم با طرح و پروژه های زیاد و 
منابع کم که حتی این روزها قادر به تأمین منابع نقدی هم نیستیم و چند 
سالی است اعتبارات به صورت اوراق خزانه و مشارکت تخصیص می یابد 
و این مسئله خود به خود روی راندمان و برنامه زمان بندی پروژه ها تأثیر 

دارد.
مدیر کل راه های جنوب اظهار داشت: هفته گذشته با پیمانکار اصلی پروژه 

جلسه داشتیم و از پیمانکار خواستیم با راندمان فعلی کار را ادامه دهد.
محمدی خاطرنشان کرد: از نقطه نظر پدافند غیرعامل کازرون نقطه اتصال 
مغفول  سال هاست  که  می باشد  بوشهر  و  خوزستان  استان های  به  فارس 
مانده و با توجه به منابع محدود با دو باند شروع می کنیم و در صورتی 
که ترافیک مسیر افزایش یابد در سال های بعد روی جاده های چهاربانده 

سرمایه گزاری خواهیم کرد.
وی در جمع بندی سخنان خود افزود: این طرح فرایندی را طی کرده و 

به عنوان طرح ملی تصویب گردیده است لذا کار ادامه خواهد داشت.
به  پروژه در سال ۹۷  این  اعتبار  پیشنهاد شده  محمدی خاطرنشان کرد: 
دو برابر افزایش یابد و کلیه مطالبات قبلی پیمانکار هم به صورت اوراق 

خزانه تسویه گردد.
وی ضمن رد میزان اعتبار ۱۰ میلیاردی در سال ۹۶ اعلام کرد: میزان این 
اعتبار در سال ۹۶ سه ملیارد تومان بوده که در سال ۹۷ به شش میلیارد 
افزایش خواهد یافت.  محمدی افزود: پروژه تونل محرم و مسیر میشان 
به گناوه در قالب یک طرح مصوب گردیده و اعتبارات به نسبت توزیع 
به  پروژه  یک  پرداختی های  و  می باشد  متداول  امر  یک  این  و  می شود 

نسبت میزان مطالبات آن خواهد بود.
وی اظهار داشت: از پیمانکار برنامه زمان بندی خواهیم خواست و مطابق 
برنامه زمان بندی و مطالبات پیمانکار اعتبار لازم را تخصیص خواهیم داد.

فعالان  از  نمایندگی  به  فخار  بازدید صحافی و  این  شایان ذکر است در 
اجتماعی و روزبهی ریاضی و مهرورز به نمایندگی از شورای شهر و سید 

کمال علوی و فرماندار طی سخنانی به طرح مطالبات مردمی پرداختند.

توسط مجری سیستم های خورشیدی در شهرستان کازرون؛

اولین پایه و چراغ خورشیدی در نقطه 
حادثه خیز جاده روستای کاسکان نصب شد

 
اولین مجری سیستم های خورشیدی در شهرستان کازرون در  پیروزرام، 
این خصوص اظهار داشت: افتخاری است که اولین چراغ خورشیدی را در 
جاده حادثه خیز گلستان به کازرون روی پلی که تاکنون تعدادی کشته و 

زخمی به جا گذارده است افتتاح نمائیم.
وی افزود: این چراغ خیابانی احتیاجی به برق شبکه ندارد و مجانی توسط 

خورشید تأمین می شود.

لارستان
با حضور مسئولان؛

6 طرح عمرانی نیروی انتظامی در لارستان 
افتتاح شد

با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، فرماندهی انتظامی استان 
طرح  شش  اسلامی،  شورای  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  رئیس  و  فارس 

عمرانی نیروی انتظامی در شهرستان لارستان افتتاح شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان، 
در مراسمی با حضور جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، 
جمشید  وی،  معاونین  فارس،  استان  انتظامی  فرماندهی  گودرزی  سردار 
جعفرپور رییس کمیسیون فرهنگی و نماینده مردم لارستان خنج و گراش 
انتظامی  فرماندهی  دیندارلو  حسین  سرهنگ  اسلامی،  شورای  مجلس  در 
و  معتمدین  مسئولین،  از  جمعی  انتظامی،  و  نظامی  فرماندهان  لارستان، 
افتتاح  در شهرستان لارستان  انتظامی  نیروی  عمرانی  خیرین، شش طرح 

و به بهره برداری رسید.
این طرح ها شامل ساختمان فرماندهی انتظامی بخش اوز، پاسگاه انتظامی 
بهسازی ساختمان  انتظامی،  فرماندهی  اطلاعات  پلیس  بازداشتگاه  فیشور، 
افتتاح  و  سیاسی  عقیدتی  ساختمان  بهسازی  رانندگی،  و  راهنمایی  پلیس 
ساختمان جدید ستاد فرماندهی انتظامی شهرستان لارستان با زیربنای 900 
خیرین  توسط  ریال  میلیارد   15 بر  بالغ  ح ها  طر  این  برای  بود.  متر مربع 

لارستانی و همکاری فرماندهی انتظامی استان فارس هزینه شده است.
فرماندهی  سوی  از  پروژه ها  این  ساخت  خیرین  از  مراسم  این  پایان  در 

انتظامی استان فارس با اهدای لوح سپاس تجلیل شد.

جهرم
 آغاز فعالیت حوزه علوم اسلامی دانشگاهیان جهرم

حوزه علوم اسلامی دانشگاهیان جهرم 
با حضور دانشجویان دانشگاه های این 

شهرستان آغاز به کار کرد

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه جهرم، مسئول 
علوم  دانشگاه جهرم گفت: حوزه  در  رهبری  معظم  مقام  نمایندگی  نهاد 
اسلامی دانشگاهیان در جهت شناخت کامل و مستدل معارف اسلامی با 
رویکرد ایجاد تمدن اسلامی مجموعه ای از دانشجویان علاقه مند و دوستدار 
فهم آموزه های دین مبین اسلام را تشکیل داده است تا در جهت حرکت 

دانشگاه ها به سمت اسلامی شدن گام بردارد.
حجت الاسلام علیرضا بهادری یکی از راه های ساخت تمدن اسلامی را در 
گرو تربیت دانشجویان مؤمن و انقلابی در حوزه علوم اسلامی دانشگاهیان 
عنوان کرد و گفت: برای رسیدن به این اهداف سه درس تعریف شده 
است که معرفت جوها مکلفند طی مدت یک سال این دروس را بگذرانند. 
کلاس های حوزه علوم اسلامی دانشگاهیان جهرم هفته ای یک روز و در 
حوزه علمیه ولیعصر )عج( این شهرستان برگزار می شود و در پایان دوره 

به معرفت جوها مدرک حوزه علوم اسلامی دانشگاهیان داده می شود.
 50 به  نزدیک  با حضور  حاضر  در حال  دانشگاهیان  اسلامی  علوم  حوزه 

دانشجو از دانشگاه های جهرم فعالیت خود را آغاز کرده است.

استان خوزستان 
امیدیه

پیشگیری از آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان 
در امیدیه

فوق  آنفلوآنزا  از  پیشگیری  به منظور  ناصرحکیمی:  شهرستان/  سرویس 
حاد پرندگان، کارگاه آموزشی ترویجی آنفلوآنزا فوق حاد پرندگان در 
شهرستان امیدیه برگزار شد. سید داود علوی فرد مدیر جهاد کشاورزی 
و  آمادگی  عملی،  و  علمی  توان  افزایش  جهت  گفت:  امیدیه  شهرستان 
آشنایی مرغداران و سایر گروه های در معرض خطر با ابعاد مختلف این 
کنترل  و  پیشگیری  عنوان  تحت  روزه  یک  آموزشی  کارگاه  بیماری، 

آنفلوآنزا فوق حاد پرندگان در این شهرستان برگزار گردید.
علوی فرد بیماری آنفلوآنزا فوق حاد پرندگان را یکی از خطرناک ترین 
قابل پیش بینی  انسان و دام عنوان کرد و غیر  بین  بیماری های مشترک 
بودن، سرعت انتشار زیاد و قابلیت سرایت به انسان و تهدید سلامت و 
بیماری  این  به  توجه  اهمیت  دلایل  جمله  از  را  جامعه  عمومی  بهداشت 
از مرغداران حضور  نفر  این کارگاه که 20  داد: در  ادامه  برشمرد. وی 

بیماری آنفلوآنزا فوق حاد پرندگان تشریح و راه های پیشگیری  داشتند 
بیماری توسط کارشناس  از وقوع  قبل و پس  امنیت زیستی در زمان  و 

دامپزشکی به شرکت کنندگان آموزش داده شد.

سرشماری از زنبورستان های امیدیه
امیدیه  شهرستان  در  عسل  زنبور  فرآورده های  میزان  و  کندوها  تعداد 

سرشماری شد.
جهاد  مدیر  فرد  علوی  داود  سید  ناصرحکیمی:  شهرستان/  سرویس 
کشاورزی شهرستان امیدیه با اعلام این خبر اظهار داشت: از هفته آخر 

مهرماه سال جاری سرشماری از زنبورستان های این شهرستان انجام شد.
علوی فرد افزود: در این طرح تعداد کندوها، مدرن و بومی بودن کندوها، 
به صورت مراجعه مستقیم  میزان عسل و دیگر فرآورده های زنبور عسل 

مروجین و کارشناسان امور دام به محل زنبورستان ها تعیین گردید.
وی در ادامه اظهار داشت: در سرشماری انجام شده جمعیت زنبورستان ها 
780 کلونی اعلام شد که این کلونی ها 6 هزار و 830 کیلوگرم عسل، 123 

کیلوگرم موم و 4 کیلوگرم گرده گل تولید می کنند.
علوی فرد تصریح کرد: مجموع عسل تولیدی شهرستان امیدیه توسط 7 

زنبور دار بومی شهرستان تولید می شود.
وی در پایان افزود: سرشماری تأثیر به سزایی در برنامه ریزی های کلان 
برای افزایش تولید عسل، ارائه خدمات مناسب به زنبورداران و نیز مقابله 

با شرایط غیر قابل پیش بینی و به حداقل رساندن زیان های وارده دارد.

استان بوشهر
به همت متخصصین امور انتقال برق بوشهر؛

نوسازی ساختمان کلید خانه ایستگاه 66 
کیلوولت برازجان 2 انجام شد

تأسیسات  و  تجهیزات  از  بهره وری  افزایش  و  بهینه سازی  به منظور 
برق رسانی، عملیات نوسازی ساختمان کلیدخانه 20 کیلوولت ایستگاه 66 

کیلوولت براز جان 2 با تمام رسید.
برق  شرکت  عمومی  روابط  دفتر  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
به  بوشهر  برق  انتقال  امور  مدیر  هاشمی  سیدعبدالمجید  فارس،  منطقه ای 
گفت:  و  کرد  اشاره  برق رسانی  تأسیسات  از  نگهداری  و  حفظ  اهمیت 
به منظور بهینه سازی و افزایش بهره وری از تأسیسات و تجهیزات برق رسانی 
نوسازی  پروژه  بوشهر  برق  انتقال  امور  پوشش  تحت  ایستگا ه های  در 
ایستگاه 66 کیلوولت برازجان 2 به دلیل افزایش بیش از حد بار بعضی از 
خطوط توزیع در شهر برازجان و جلوگیری از انفجار و آتش سوزی به دلیل 
مستحلک بودن کلیدهای مهرآبادی عملیات مزبور با حمایت مدیر عامل  

برق فارس و موافقت معاونت بهره برداری آغاز شد.
وی در ادامه افزود: در این رابطه مجری بهینه سازی شبکه با همکاری سایر 
در  را  مؤثری  اقدامات  طرح،  این  اجرای  راستای  در  مربوطه  متخصصین 

جهت خدمت رسانی به مردم برازجان انجام داده اند.
این پروژه را یک میلیارد و  انتقال برق بوشهر هزینه اجرای  امور  مدیر 
250 میلیون تومان اعلام کرد و گفت: اعتبار هزینه شده در این طرح بالغ 
بر یک میلیارد و 250 میلیون تومان می باشد که این مبلغ شامل: کلیدهای 
ساختمان،  روشنایی  بازسازی  کلیدخانه،  مساحت  افزایش  کیلوولت،   20
راه اندازی  و  تست  و  خنک کننده  وسایل  افزایش  و  درب ها  تعویض 
کلیدها می باشد. هاشمی در ادامه خاطر نشان کرد: ایجاد سقف کاذب در 
تعویض 22 عدد کلید  نوسازی روشنایی،  و  فرمان، سالن کلید خانه  اتاق 
 20 ورودی  کابل های  کلیه  تعویض  کلیدیم،  به  آن  تبدیل  و  مهرآبادی 
کیلوولت در ایستگاه 66 کیلوولت برازجان 2 از دیگر اقدامات اساسی و 

مهمی بوده است که به دست متخصصین مربوطه انجام شده است.
در ادامه گزارش مزبور میثم بهنام ور کارشناس امور انتقال برق بوشهر به 
اشاره می کند و می گوید: پست  برازجان 2  ظرفیت پست 66 کیلوولت 
درجهت  مگاولت آمپر   40 ماتور  ترانسفور  دستگاه  دو  ظرفیت  با  مزبور 
رفع افت ولتاژ و مشکل خاموشی در شهر برازجان احداث شده است که 

تأثیرات به سزایی در منطقه داشته است.
بلوار  تعدیل خطوط پربار در قسمت های خیابان شهید دانشگر،  بهنام ور، 
جمهوری )حسین آباد(، بیمارستان شهید گنجی و ایجاد ظرفیت آزاد جهت 
احداث  از  ناشی  تأثیرات  از  را  تلفات  انشعاب جدید و کاهش  واگذاری 
پست مزبور دانست. تقویت و پایداری شبکه برق شهر برازجان، تأمین 
کابل  تعداد  افزایش  بالا،  اطمینان  با ضریب  برازجان  مردم  برق مصرفی 
مستحلک  به دلیل  آتش سوزی  و  انفجار  از  جلوگیری  ترانس ها،  ورودی 

بودن کلیدها، از دیگر مزایای پروژه مزبور می باشد.

استان هرمزگان 
عضو شورای شهر بندرعباس:

خودروهای آتش نشانی نیازمند نوسازی است

عضو شورای شهر بندرعباس با تأکید بر توجه ویژه به تجهیزات آتش نشانی 
شهر بندرعباس، گفت: خودروهای آتش نشانی نیازمند نوسازی است.

به گزارش خبرنگار مهر، فیصل دانش در نشست مشترک اعضای شورای 
شهر  یک  بندرعباس  داشت:  بیان  هرمزگان  استاندار  با  بندرعباس  شهر 
بندری است ولی چهره شهر بندرعباس نشانی از یک شهر بندری ندارد. 

خواسته مردم توجه به ظرفیت های ساحل و دریا است.
ساحل  در  تفریحی  ظرفیت های  ایجاد  و  گردشگری  کرد:  عنوان  وی 
سمت  به  باید  دیگر  کشورهای  مانند  است.  مانده  مغفول  بندرعباس 
دریایی  تفریحات  و  ورزش ها  و  گردشگری  ظرفیت های  از  بهره گیری 
برویم. دانش خاطرنشان کرد: بازار ماهی فروشان در زمان احداث به اشتباه 
جانمایی شد. اما امروز مشکل بازارماهی فروشان به گونه ای باید تدبیر شود 

تا سرمایه گذاری که این پروژه را احداث کرده است و مردمی که این 
پروژه را خریداری کرده اند متضرر نشوند.

نیروهای  به گفته وی، بحث در اختیار گرفتن زمین هایی که در اختیار 
نظامی است از عهده شورای شهر خارج است. زمین های زیادی در شهر و 
ساحل بندرعباس در اختیار نیروهای نظامی است. در محله سورو اراضی 
که در اختیار نیروی دریایی ارتش قرار دارد به میدان تیر تبدیل شده است 
که می توان این مکان را به عنوان یک تفرجگاه مردمی و عمومی تبدیل 
بندرعباس  آتش نشانی  خودروهای  نوسازی  بر لزوم  تأکید  با  وی  کرد. 
از  قانونمند است و یکی  نظامند و  بیان داشت: آتش نشانی یک سازمان 
آتش نشانی  خودروهای  است.  بندرعباس  شهرداری  خوب  سازمان های 

برای بالا بردن ضریب امنیت شهر نیازمند نوسازی است.
عضو شورای شهر بندرعباس اظهارداشت: یکی از راه های که شور و نشاط 
را در شهر و جامعه ایجاد می کند توجه به ورزش قهرمانی و همگانی است. 
در شورای شهر بندرعباس به دنبال ایجاد شرایطی برای انجام ورزش های 
همگانی در محلات است. وی خاطرنشان کرد: ورزش های حرفه ای یک 
نیازمند ایجاد  محرک قوی برای جوانان است. در کنار ورزش همگانی 
و حمایت از ورزش های قهرمانی و ساختن قهرمان برای جوانان هستیم. 
نباید شهرداری هزینه تیم داری را بپردازد، صنایع غرب را باید وارد عرصه 

تیم داری و حمایت از ورزش های قهرمانی کرد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
ذخیره قطعی بیش از ۱۰۰ میلیون تن ماده 

معدنی فسفات در کهگیلویه و بویراحمد

گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رییس 
هم اینک ذخیره قطعی ماده معدنی فسفات این استان افزون بر ۱۰۰ میلیون 

تن است.
به گزارش رورنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و اطلاع رسانی صنعت، 
معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد، داریوش دیودیده رییس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت در سفر به شهرستان چرام و بازدید از طرح های 
با  فسفات کشور  بیشترین ذخایر  این شهرستان گفت:  معدنی  و  صنعتی 
ذخیره احتمالی ۲۸۰ میلیون تن در استان کهگیلویه و بویراحمد موجود 
است. وی از بزرگترین معدن فسفات استان با ۸۰ میلیون تن در شهرستان 
از  چرام  فسفات  معدن  اکتشافی  عملیات  کرد:  اظهار  و  داد  خبر  چرام 
از مطالعات  به طول کشید و پس  تا سال ۱۳۷۲  سال ۱۳۴۹ آغاز شد و 
براساس  کرد:  ابراز  دیودیده  شد.  شروع  اقتصادی  و  فنی  امکان سنجی 
برآوردها با بهره برداری اولیه از این معدن، برای ۶۰۰ نفر و در دراز مدت 
ایجاد می شود. رییس سازمان  نفر به طور مستقیم شغل  یک هزار و ۲۰۰ 
از ۵۰ سال  بیان کرد: معدن فسفات چرام پس  صنعت، معدن و تجارت 
انتظار و با حمایت دولت تدبیر در شهریور امسال وارد عملیات اجرایی 
شد. این مسئول در ادامه عنوان کرد: ذخیره قطعی ماده معدنی بوکسیت در 
این استان نیز افزون بر ۸۷۰ هزارتن است و حجم سرمایه گذاری واحدهای 
معدنی به بهره برداری رسیده استان بالغ بر ۸۳۰ میلیارد ریال با اشتغال زایی 
۸۳۰ نفر است. دیودیده یادآور شد که این میزان سرمایه گذاری در قالب 
۷۷ فقره واحد معدنی بهره برداری شده در این استان است. رییس صنعت، 
اجرای  در حال  طرح های  سرمایه گذاری  قابلیت  گفت:  تجارت  و  معدن 
صنعتی در این استان بالغ بر ۲۶۰ هزار میلیارد است. وی تصریح کرد: این 
میزان حجم سرمایه گذاری در قالب ۵۳۳ طرح صنعتی در دست اجرا در 
استان کهگیلویه و بویراحمد است. وی ادامه داد: میزان اشتغال زایی این 
طرح ها حدود ۱۸ هزار نفر پیش بینی شده است. این مسئول در ادامه بیان 
اجرا در کهگیلویه  از مجموع ۵۳۳ طرح صنعتی درحال  کرد:۴۱۴ مورد 
و  دو  هستند که  درصد   ۹۹ تا   ۴۰ فیزیکی  پیشرفت  دارای  بویراحمد  و 
یادآور  را شامل می شود. وی  چهارصدم درصد طرح های صنعتی کشور 
شد. که افزون بر طرح های با پیشرفت 5 تا ۲۰ درصد پیش بینی شده است. 

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد:
کارخانه سیمان مارگون توانایی پرداخت 

بدهی های خود را ندارد
گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رییس 

کارخانه سیمان مارگون توانایی پرداخت بدهی های خود را ندارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و اطلاع رسانی سازمان 
صنعت، معدن و تجارت، داریوش دیودیده در نشست ستاد تسهیل و رفع 
موانع تولید استان که با محوریت بررسی مشکلات کارخانه سیمان مارگون 
بود، اظهار داشت :این کارخانه سال ۸۹ با ۲۸۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری 
کلنگ زنی شد و درسال ۹۵ به بهره برداری رسید. رییس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت موضوع تأمین آب کارخانه و راه دسترسی را از جمله 
کارخانه  این  بدهی های  گفت:  و  کرد  عنوان  مارگون  سیمان  مشکلات 
در حوزه برق قریب به ۲ میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان است که کارخانه 
توانایی پرداخت این مبلغ را ندارد. وی اظهار داشت: پیشنهاد می شود برای 
پرداخت هزینه برق مصرفی کارخانه تا پایان سال ۹۶ به آن مهلت داده و 
پس از آن تقسیط ۱۸ ماهه در این راستا انجام شود. دیودیده افزود: انتظار 
می رود که کارخانه ۵۰ درصد هزینه های جاری ۶ ماهه تا پایان سال را 
پرداخت کند و ۵۰ درصد دیگر بروی اقساط ۱۸ ماهه محاسبه و پرداخت 
شود. وی میزان بدهی کارخانه سیمان مارگون به شرکت گاز را ۲ میلیارد 
برای  لازم  برنامه ریزی های  باید  افزود:  و  برشمرد  تومان  میلیون   ۷۰۰ و 
پرداخت این بدهی نیز انجام شود. رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خواستار حل مشکل پروانه بهره برداری کارخانه در حوزه محیط زیست 
شد و گفت: انتظار می رود محیط زیست استان با انجام کارهای کارشناسی 
هرچه سریع تر در این راستا اقدام کند. وی تصریح کرد: ایجاد پایانه حمل 
و نقل در مجاورت کارخانه و توسعه ارتباطات پایانه ای و گمرکی برای 

دپوی محصولات در مناطق هدف ضروری است.

در نشست معاون صنایع دستی فارس و شهردار مرودشت تأکید شد؛
استفاده از ظرفیت های صنایع دستی برای ایجاد اشتغال در مرودشت

 به منظورآموزش، توسعه، ترویج و بازرگانی صنایع دستی، نشست تخصصی در محل معاونت صنایع دستی و هنرهای سنتی استان فارس برگزار 
شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان فارس، دراین نشست که با حضور 
معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی فارس، شهردار و معاون شهردار مرودشت، رئیس اداره میراث فرهنگی شهرستان و کارشناسان صنایع دستی 
برگزارشد، طرفین بر لزوم مشارکت فی ما بین در راستای اعتلای صنایع دستی و ایجاد اشتغال پایدار در شهرستان مرودشت با استفاده از ظرفیت 
موجود تأکید کردند. بنا بر این گزارش، در این جلسه هم اندیشی موضوعاتی از جمله توسعه آموزش، حمایت از هنرمندان بومی شهرستان، 
لزوم ایجاد بازارچه های موقت و دائمی صنایع دستی در شهرستان مرودشت با هدف توسعه بازرگانی و ایجاد اشتغال پایدار هنرمندان بومی، 
راه اندازی خانه محله های صنایع  دستی با هدف ترویج هنرهای سنتی، استقرار ویترین های صنایع دستی در ساختمان های شهرداری و دو هتل در 

دست احداث شهرستان بحث و بررسی شد.
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